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13th Asia Adult Expo:  

Updates the Industry with Cutting-edge Adult Entertainment 

第 13屆亞洲成人博覽 : 年度尖端成人產業交流平台 

 
 
Being a 100% exported and Adult product trade platform in Asia, Asia Adult Expo never stops to promote trade 

internationally and encourage industry players to proactively feature their competitive advantages in seizing 

new opportunities. Celebrating its 13th anniversary and embracing the next milestone of the industry, Asia Adult 

Expo 2023 (AAE) will be held on 29th – 31st August 2023 at Hong Kong Convention and Exhibition Centre, 

Hall 5F&G.  

 
“After 3 years of lockdown due to Covid 19 pandemic, business in Hong Kong has already resumed normal. 

We have been receiving lots of enquiries from buyers and suppliers around the global asking for details of 

AAE 2023.” CEO of Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd., Mr. Kenny Lo explained. “Hall 5G, which we used in 

previous editions, is already fully occupied. We extend to the next one - Hall 5F. We expect there would be a 

growth of over 80% in size over all the past editions. I can assure you that you will definitely meet record 

number of suppliers and see lots of new faces and products this year !”    

 
 
Specialized in Asia-Pacific Adult trade market, AAE never stops to amaze visitors with the latest adult products. 

With effective and targeted promotion channels, AAE 2019 recorded a great support of over 4,200 trade buyers 

from over 52 countries and regions. Preeminent industry players from Australia, Brazil, Britain, Canada, 

Switzerland, Chile, China, Colombia, Denmark, Egypt, France, Germany, Hong Kong, Indonesia, India, Italy, 

Japan, Kenya, South Korea, Macao, Mexico, Malaysia, Netherlands, New Zealand, Panama, Philippines, 

Poland, Russia, Singapore, Sweden, Thailand, Turkey, Taiwan, Ukraine, USA, Vietnam, Spain and South Africa 

etc. and more gathered at the one-stop trade platform to source for suppliers and seeking new business 

opportunities. 
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亞洲成人博覽 2023 (AAE) 將於 8月 29至 31日 假香港會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行，慶祝其 13 周年，

開啟行業的下一個里程碑。作為亞洲百分百出口和貿易主導的純貿易平臺，亞洲成人博覽促進國際貿易、鼓勵

業內人士，積極發揮競爭優勢，抓住全新的機遇。 

 

「經歷了３年新冠病毒大流行影響，香港今年初開始回復正常；我們自年初起，收到大量來自海內外有關亞洲

成人博覽 2023 的查詢。」香港美縱展覽有限公司行政總裁老旭華表示 : 「以往多年來 AAE 一直用的場地 - 會

展中心 5Ｇ展館己經爆滿，在有大量候補公司的情況下，我們決定将展會延伸到相連的 5F 展館，我們預料今年

展會比去屆大 80%，规模是歷屆最大，買家和訪客將會見到很多新面孔、新產品。」 

 

AAE 致力於亞太地區成人貿易市場，不斷發掘讓觀眾耳目一新的最新成人產品。通過有效及具針對性的推廣管

道，AAE 2019 得到來自 52 個不同國家與地區超過 4,200 名專業訪客支持，其中包括澳洲、巴西、英國、加拿

大、瑞士、智利、中國、哥倫比亞、丹麥、埃及、法國、德國、香港、印尼、印度、義大利、日本、肯尼亞、

韓國、澳門、墨西哥、馬來西亞、荷蘭、新西蘭、巴拿馬、菲律賓、波蘭、俄羅斯、新加坡、瑞典、泰國、土

耳其、台灣、烏克蘭、美國、越南、西班牙和南非等。觀眾遠道而來進行採購、建立網絡、探索新市場的發展

潛力以及尋找合作夥伴。 
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 Dongguan Fairyland Electronic Co., Ltd.        

 東莞市凱宇電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: B24 
 

Fairyland is established in 2014, specialized in the research, development, OEM&ODM production, sale and 

service of sex toys. Factory occupies an area of 4,000 square meters, ISO9001 quality control throughout all 

stages of production. Besides, we have obtained CE, LVD, RoHS, Reach, MSDS, Prop. 65 certificates. We 

focus on solid silicone & shore 0 liquid silicone production. Welcome your visit! 
 

東莞市凱宇電子是一家專注於固態和 0 度液態矽膠（含全包
膠）的研發、設計、生產和銷售為一體的成人玩具生產商。
工廠位於東莞中堂鎮，占地 4,000 平方米，嚴格採用
ISO9001 品質管控標準。產品品質符合 CE, Reach, RoHs, 
FCC,MSDS, 加州 65 等國際認證。擁有專業的設計師團隊，
可提供 2D、3D 和包材設計協助。公司具備出口資質，產品
遠銷歐美等國家。承接 OEM 和 ODM 項目，歡迎合作參！

 

 

 
Beijing Xinfeixiang Technology Co., Ltd.     

北京欣飛翔科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: P21  
 
Beijing Xinfeixiang Technology Co., Ltd. independently developed and designed 

Xinfeixiang series male masturbators, double innovation in structure and effect, 

the world's first, subverting tradition, excellent function, unique effect, rave 

reviews, and obtained patents from 50 countries such as China, the United 

States, Europe, Japan and South Korea etc. At present, it has a fully automatic 

series, a wearable series, and a standing series, bringing a new concept of 

"multiple superposition, fusion of pleasure", which greatly improves the level of 

male enjoyment and an upgrade of male masturbators. 

 

北京欣飛翔科技有限公司自主研發設計的欣飛翔系列男用自慰器，結構和效果雙創
新，全球首創，顛覆傳統，功能卓越，效果獨特，好評如潮，獲得中美歐日韓等 50

國專利。目前擁有全自動系列、穿戴系列、站立系列，帶來的全新“多重疊加，融合
快感”概念，大幅提升男性享受層次，男性自慰器的一次升級換代。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EXHIBITOR HIGHLIGHT  
展商預覽 
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Foshan Jiaguan Metalwork Co., Ltd.  

佛山嘉冠金属制品有限公司 (China 中國)  

Booth no: F06 
 

LOCKINK is a design-led BDSM toy brand that pursues original, innovative, practical and interesting design 

concepts to reshape the form of adult sex games and give more possibilities to intimate relationships. LOCKINK 

brand products are presented in series, pursuing diversity, Flexibility and fun,so that the toys themselves have 

more meaning,allowing players to explore & unlock more magnificent secrets of the erotic fantasies. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
De Yuan International (HK) Company Limited 

德源國際(香港)有限公司 (Hong Kong 香港)  

Booth no: K21 
 
De Yuan offers its expertise in product lines of hosiery, underwear, lingerie, and seamless wears accumulated 

from the major operators’ over 30 years’ experience in the industry, serving global clients from our office in 

Hong Kong, with production facilities conveniently located in the Guangdong-Hong Kong-Macao Bay Area. We 

are committed to providing efficiency, quick response, and high quality in our OEM and ODM solutions. We 

have been proudly serving international brands including KILLSTAR, COQUETTE, HAUTY, GARAGE, 

RW&Co., Stelle, and DIESEL.  

 

德源立足粵港澳大灣區，通過香港辦公室服務全球客戶，另有位於廣東肇慶的生產基地和國內服務團隊，距廣
州/深圳僅 2-3小時車程。以高效服務、快速反應和提供高品質產品為宗旨，在襪類和內衣行業耕耘已超 30年，
致力於以 OEM 和 ODM 等方式提供從產品設計到成品的解決方案，與 KILLSTAR、COQUETTE、HAUTY、
GARAGE、RW&Co.、Stelle、DIESEL 等國際知名品牌有良好合作。 
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Foshan Pingchuang Medical Technology Co.,Ltd 

佛山市平創醫療科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: C52 
 

In 2012,, Pingchuang Medical was established, which is a high-tech enterprise integrating R&D, 

production and sales. Focusing on the development and production of medical gel products. 

In 2016, We have developed "HKH" technology together with FALEKO Institute in Hannover, 

Germany, and introduced a full set of automatic production equipment, the product quality has 

reached the world leading level. 

In 2018, Pinchuang Medical Class I medical devices have passed the EU CE certification and US 

FDA certification, and the products have successfully entered the European and US markets. 

In 2021, After more than two years of unremitting efforts, the human lubricant formally passed the 

US FDA 510K certification, which means the medical grade human lubricant entered the US 

market. 

 

2012 年, 平創醫療成立，是一家集研發、生產、銷售於一體的高新技術企業。專注於研發、生
產醫用凝膠類產品。 

2016 年, 與德國漢諾威 FALEKO 研究所共同研發出“HKH”技術，並且引進了全套的自動化生產
設備，產品品質達到了世界領先水準。 

2018 年, 平創醫療一類醫療器械相繼通過了歐盟 CE 認證、美國 FDA 認證，產品成功進入歐洲
及美國市場。 

2021 年, 經過兩年多的不懈努力，人體潤滑劑正式通過了美國 FDA 510K 的認證，意味著醫療級
的人體潤滑劑進入美國市場。 

 

 
 

Dongguan Youmei Intelligent Technology Co., Ltd 

東莞市誘美智慧科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: G05 
 

Dongguan Youmei Intelligent Technology Co., Ltd. was established in 2019,which 

integrates R&D, production and OEM of silicone dolls, silicone torsos, silicone dildos, 

silicone sex toys,etc. Our factory covers an area of about 1500 square meters. With 10 

years of experience in silicone products industry, we have always adhered to 

independent research, development and innovation. 

We use medical silicone material, which is colorless, odorless and non -toxic. By 

adopting advanced and unique production technology, the silicone skin of products is 

smooth, delicate and elastic, with the softness and visual sense of real human skin. 

Meanwhile, we have already obtained CE and FDA certificates. Our products are 

exported to global markets such as North America, Europe, Japan, Southeast Asia, etc. 

 

 

東莞市誘美智慧科技有限公司成立於 2019 年，是一家主要以研發，生產，代加工為主的
工廠。占地面積約 1500 平方米，主營產品有全矽膠娃娃，矽膠倒膜，矽膠模擬陽具（久
擊），矽膠男用器具，矽膠女用器具等。 

誘美有 10 年的矽膠產品製作工藝經驗，始終堅持自主研發與創新。使用醫用矽膠，無色
無味無毒，採用先進和獨特的生產技術，使產品本身皮膚光滑，細膩且富有彈性，具有
真實人體皮膚的柔軟度和視覺感，更加逼真，同時已取得 FDA 認證，遠銷北美，歐洲，
日本，東南亞等全球市場。 
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Guangdong Wanyi Health Industry Development Co., Ltd     

廣東萬蟻健康產業發展有限公司 (China 中國)  

Booth no: E49 
 

Guangdong WanYi Health industry development Co., Ltd is a advanced enterprises with R&D team, 

manufacturer ,wholesaler and trade, specializing in the production of male and female TPE sex doll, 

masturbation cup, Vibrator, vibrator eggs,  dildos and other adult products comprehensive one-stop production 

factory. Our factory area 46000 square meter, more than 500 employees. We have own workshop for all of the 

products including design, mould and production. We welcome customer OEM and ODM. 

 

廣東萬蟻健康產業發展有限公司是一家集研發團隊、製造商、批發商和貿易為一體的先進企業，專業生產男女
TPE 性玩偶、手淫杯、振動器、振動蛋、陽具等成人用品的綜合性一站式生產廠。廠區面積 46000 平方米，
500 多名員工。我們擁有自己的車間，負責所有產品的設計、模具和生產。我們歡迎客戶 OEM 和 ODM。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Dongguan Kaiwei Health Care Products Co., Ltd.        

東莞市凱微保健用品有限公司 (China 中國)  

Booth no: L08 
 

Dongguan Kaiwei Health Care Products Co. , Ltd. is a professional manufacture which integrated with research, 

production, sales adult products. Kaiwei has a R&D team, he engineers who have over 12-year experience in 

sex toys industry develop our own mold workshop, appearance design. We provide OEM/ODM service, have 

provided products and service for thousands of customers all over the world. We look forward to becoming your 

manufacturer and design and production department.   

 

東莞市凱微保健用品有限公司是一家集研發，生產，銷售成人用品為一體的專業生產廠家。 凱微擁有一個研發
團隊，擁有情趣用品行業擁有超過 12 年的經驗的工程師和模具車間生產車間。 我們提供 OEM / ODM 服務，已
為全球成千上萬的客戶提供產品和服務。 我們期待著成為您的製造商以及設計和生產部門。 
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Guangdong Sunfoo Technology Co., Ltd. 

廣東三鋒科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: P03 
 

Guangdong Sunfoo Technology Co., Ltd. is a sex toy company focusing on improving human life with 

technology. It integrates design, research and development, production and sales, and is committed to 

providing high-quality OEM and ODM services for domestic and foreign brand owners. Company enjoys: 10,000

㎡ area, 100,000-level dust-free workshop, self-owned plastic factory, 20 injection molding machines, 8 silicone 

machines, and 7 assembly lines. The R&D team of 10 people has been deeply involved in the sex toys industry 

for many years, and designs and develops more than 100 new products every year. The main products include 

vibrators, love eggs, dildos, anal vibrators, masturbation cups, lock rings, butt plugs, etc. 

 

廣東三鋒科技有限公司是一家專注於用科技改善人類生活的情趣用品公司，集設計、研發、生產與銷售為一
體，致力於為國內外品牌商提供優質的 OEM 和 ODM 服務。公司擁有：10000 ㎡廠房面積、10 萬級無塵車
間、自有塑膠廠、注塑機 20 台、矽膠機 8 台、流水線 7 條。10 人的研發團隊深耕情趣用品行業多年，每年設
計開發新品 100 餘款。產品主要包括震動棒、跳蛋、假陽具、後庭按摩器、飛機杯、鎖精環、肛塞等。 

 

 

 

 

 

 
 
Dongguan Sowonder Electronic Technology Company Limited 

東莞西望電子科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: F44 
 

Dongguan Sowonder Electronic Technology Company Limited specializes in the research and development, 

manufacturing of sex products and female caring products. It has mor than 10 years of experiences in design, 

research and development, production and OEM/ODM of famous brands of adult toys in all over the world. The 

products are sold to countries and regions such as West EU, Russia, North America, Japan, Australia, Taiwan 

and Hong Kong, and perfectly met with all the certification requirements on the safety and hygiene for sex 

products, such as CE/Rohs/Phalate-free certifications. 

 

東莞西望電子科技有限公司專業研發、製造情趣用品和女性護理用品，具備 10 年歐洲
一線成人玩具大品牌的設計、研發、生產、代工經驗，所生產的產品銷售到歐盟、俄
羅斯、北美、日本、澳大利亞、臺灣、香港等發達國家和地區，能通過所有情趣用
品所需的嚴苛的安全衛生的認證要求，如 CE/Rohs/Phalate-free 等認證。 
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TOP POWER TECHNOLOGY CO.,LTD 

東莞市艾立雅成人用品科技有限公司 (China 中國)  

Booth no: J24 
 

TOP POWER TECHNOLOGY CO., LTD is an innovation-oriented enterprise integrated with R&D, production 

and sales of adult toys, which is located in Chang’an town of Dongguan, it is next to national highway 107 and 

adjacent to Shenzhen, with convenient transportation. There are Wanda plaza, Walmart and other larger 

supermarkets within 500 meters circle of life. 

 

TOP POWER was established on June of 2011, with perfect talent 

introduction mechanism and sound training system, our company can keep 

enriching the management and special technical team constantly. We are 

dedicated to provide the most up-to-date design, professional technical 

support, speedy shipment and high quality products and services beyond the 

expectations of clients on the basis of perfect and scientific quality 

management system. Up to now our products have been sold to Europe, 

North America and Japan with over 10 countries, and are highly praised by 

our customers. 

 

東莞市艾立雅成人用品科技有限公司坐落
於東莞市長安鎮，緊鄰 107 國道，毗鄰深圳特區，交通便捷。500 米半徑生
活圈擁有長安萬達，沃爾瑪等大型商超，地理位置優越。 

 

公司成立於 2011 年 6 月，通過完善的人才引進機制，健全的培訓系統，不
斷充實管理和專業技術人員隊伍。致力於提供業界最時尚前沿的設計，專業
的技術支援，完善的品質管制體系，迅捷的交貨期，超越顧客期望的產品和
服務。贏得了廣大客戶的好評，產品遠銷歐美，日本等十多個國家和地區。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pre-Register Now! 立即優先登記成為專業買家! 

 

Organizer : 
主辦單位: 

Official Support: 
官方支持單位: 

Media Partner: 
媒體夥伴: 

 

  

 

 

https://onlinereg.bvexhibition.com/#/en_gb/aae2020/
https://onlinereg.bvexhibition.com/#/zh_hk/aae2020/

